
Zápis z jednání školské rady konané dne 29. 1. 2018 

Přítomni: 
Za rodiče: Mgr. Renata Němcová 
  Mgr. Roman Staněk 
Za zřizovatele: MUDr. Zuzana Kofferová 
  Bc. Hana Šimková 
  Lenka Tarabová 
Za pedagogy: Šárka Gebriánová 
  Mgr. Lucie Marhoulová 

Mgr. Anna Polednová 
Host:  Mgr. Libor Rygál, ředitel školy 

 
Omluvena: Marie Černá 

 

Program  

1. Představení nově zvolených a jmenovaných členů školské rady; seznámení se s jednacím řádem 
školské rady. 
 

2. Volba předsedy a místopředsedy školské rady 
- předsedou byl zvolen Mgr. Roman Staněk; 
- místopředsedkyní byla zvolena Mgr. Renata Němcová. 

 
3. Informace o navýšení kapacity školy 

- zástupkyně zřizovatele paní Tarabová informovala o tom, že rada městského obvodu schválila 
všechny opravy a stavební úpravy, o které škola žádala; 

- plánované stavební úpravy k navýšení kapacity školy (nástavba na nové budově školy – 
6 nových učeben) budou probíhat od dubna 2018; 

- ředitel bude informovat rodiče o všech omezeních spojených se stavbou. 
 

4. Diskuze 
- Mgr. Němcová upozornila na neaktuálnost některých částí webových stránek školy; 
- ředitel školy sdělil, že výsledky šetření „stravovací komise“ budou projednány na příštím 

zasedání SRPDŠ a na rodičovských schůzkách v dubnu 2018; 
- bylo dohodnuto, že nejlépe vyhovujícím termínem pro jednání školské rady je středa, 17 h.  

 
5. Další jednání školské rady se uskuteční nejpozději v polovině června 2018, v případě potřeby dříve. 

Podklady pro jednání i pozvánky budou rozeslány členům školské rady v dostatečném předstihu. 

 

Zapsal: Mgr. Roma Staněk 

 


